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Rada Osiedla  

„Wilkowyje” 

 

Protokół Nr VI/2020 
 

z szóstego w roku 2020 posiedzenia Rady Osiedla „Wilkowyje”  kadencji 2019-2023 

w Klubie Wilkowyje przy ul Szkolnej 96 w Tychach 

w dniu 1 października 2020 r. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Rady Osiedla Wilkowyje: według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu.  

Załączniki:  

Załącznik nr 1: Lista Obecności 

Załącznik nr 2: Uchwała nr 6/2020 

 

Porządek posiedzenia Rady Osiedla Wilkowyje w dniu 1 października 2020 roku: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie i przyjęcie protokołu z V posiedzenia Rady Osiedla Wilkowyje w roku 2020. 

5. Omówienie tematów przedstawionych przez dyrektora Zespołu Szkolno Przedszkolnego nr 1 

w  Wilkowyjach.  

6. Rozpatrzenie i przyjęcie Uchwały nr 6/2020 w sprawie zmiany wydatkowania środków Rady 

Osiedla Wilkowyje w roku 2020. 

7. Omówienie spraw bieżących m.in. z obecnym na zebraniu Dzielnicowym Policji. 

8. Rozpatrzenie korespondencji przychodzącej i wychodzącej. 

9. Wolne wnioski. Dyskusja. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1  

Szóste posiedzenie Rady Osiedla Wilkowyje w 2020 roku otworzyła Przewodnicząca Rady 

Osiedla Wilkowyje, która przywitała zebranych radnych. 

 

Ad. 2.  

Kolejno Przewodnicząca Rady Osiedla Wilkowyje Pani Magdalena Stencel odczytała 

porządek posiedzenia 

Ad 3.  
W następnym punkcie zebrania radni głosowali nad przyjęciem porządku posiedzenia. 

Wszyscy radni jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia.  

 

Ad. 4. 

Kolejno, Pani Magdalena Stencel odczytała protokół z V sesji Rady Osiedla w roku 2020.  

Wszyscy radni głosowali za przyjęciem protokołu z dnia 3 września 2020 roku.  

 

Ad. 5.  

W zebraniu Rady Osiedla wzięła udział Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 

w Wilkowyjach Pani Jolanta Paduch, która przedstawiła problemy nurtujące społeczność szkolną. 

M.in.: 

1. brak sztandaru szkoły,  

2. problemy z nagraniem filmu z koncertu świąteczno - noworcznego, przygotowywanego przez 

uczniów szkoły, 

3. problemy grzewcze związane z uszkodzonym piecem centralnego ogrzewania w szkole  

4. zapotrzebowanie szkoły na sprzęt multimedialny pomocny w codziennej pracy nauczycielom 

jak również ułatwiający naukę uczniom szkoły. 

Biorąc pod uwagę różnorodność problemów, z którymi zapoznała radnych Pani dyrektor radni 

dzielnicy podjęli decyzję, że w sytuacji panującej pandemii najlepszą i najwłaściwszą pomocą jaką 

Rada Osiedla Wilkowyje może przeznaczyć dla szkoły będzie zakup sprzętu multimedialnego 

w postaci monitora interaktywnego. Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pani Dyrektor aby Ta 

wystosowała pismo, w którym zwraca się do Rady Osiedla Wilkowyje o wsparcie finansowe na zakup 

ww sprzętu.  

 

Ad. 6. 

Radni Osiedla podjęli jednogłośnie Uchwałę nr 6/2020 w sprawie zmiany wydatkowania 

środków finansowych Rady Osiedla Wilkowyje -  środki zaplanowane w MCK w Tychach w 

wysokości 8500,00 zł przenieść do ZSP nr 1 z przeznaczeniem na zakup monitora/tablicy 

interaktywnej dla szkoły w Wilkowyjach. 

 

Ad. 7.  

Następnie głos zabrał Dzielnicowy Pan Łukasz Radwański, który przedstawił sytuację 

bezpieczeństwa w dzielnicy, zwrócił m.in. uwagę na zdarzające się w ostatnim czasie włamania na 

posesje. Radni natomiast prosili o interwencję w sprawie powtarzających się niebezpiecznych 

przejazdów rowerzystów/kolarzy przez dzielnicę.  

 

Ad. 7.  

Kolejno Przewodniczący Zarządu Pan Paweł Porszke zrelacjonował spotkanie z Prezydentem 

Miasta oraz przedstawił plany dotyczące modernizacji ul. Szkolnej, Wierzbowej, Wilkowyjskiej oraz 

Obywatelskiej – wyjazd na Mikołowską. 
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Ad. 8.  

Następnie omówiono korespondencję przychodzącą i wychodzącą oraz działania jakie podjęto 

w temacie dzikich wysypisk, ronda na Obywatelskiej, czyszczenia ścieżki pieszo – rowerowej oraz 

potoku Wilkowyjskiego 

 

Ad. 9 

 

Kolejno omówiono sprawy bieżące. Radni wnioskowali aby wystosować pisma: 

1. Policja w temacie rowerzystów 

2. Straż Miejska – patrole dotyczące tzw. „kopciuchów” 

3. MZUiM oraz Wydz. Komunalny – czyszczenie chodników w dzielnicy. 

 

Ad. 10.  
W następnym punkcie Przewodnicząca, Pani Magdalena Stencel podziękowała wszystkim 

radnym za przybycie . Zaproponowała Dzień Ziemi czyli sprzątanie Wilkowyj na dzień 17 

października br. W ramach działań będą wymieniane tablice informacyjne oraz ustawiona nowa 

gablota. 

Na tym VI posiedzenie Rady Osiedla Wilkowyje w roku 2020  zostało zamknięte. 

Następne Zebranie Rady Osiedla Wilkowyje Przewodnicząca Rady zwołała na dzień 3 grudnia 2020 

roku, na godz. 18:00. 
 

 

 

Protokołowała         Przewodnicząca Rady Osiedla Wilkowyje 

 

 

Magdalena Sencel                   Magdalena Stencel 
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